
Referat af Bestyrelsesmøde A3 d. 12/06-2024 hos Jette Krouel på Friheds Allé 15, st.tv. 
 
Deltaget: Jette Krouel, Gurli Heinrich, Susanne Orth og Jens Estoft.  
 
Referent: Susanne Orth  
 
1) Hærværk:  
Der er ro på efter fjernelse af fliser v. Gårdmand skuret. Søbo og politiet er i kontakt, skulle det 
ske igen (vinduer smadret). 
 
2) Container dage i maj: Beboerne skal motiveres til deltagelse i oprydning af 
kælderrum/kælder gange og lignende. Møbler m.m. stod/står i flere barnevogns rum og 
kælder gange.  
 
3) Markvanding d. 21/05:  
2 tilbud på legeplads redskaber vurderes af Gjerlevsen. Forsk. redskaber nedtages pga total 
slitage og/eller de bruges ikke. 
Sandkasser og sand udskiftes. 
Klager over åbne døre, dvs ud bagtil og opgangen foran. Cykler stjålet for nylig!! Gårdmand Jan 
påpeger ødelæggelse af dørenes pumpesystem. Evt. skiltning??  
Miljøhusenes status uændret. 
Alle askebægre ved opgangene skiftes ud.  
Brandvejen ved nr. 21/23 bliver blokeret af biler som holder foran cykelstativerne!!  
 
4) Sommerfest den 07/06: 
Stor succes med ca 14 tilmeldte. Snak på kryds og tværs og ønske om gentagelse. Reste-
grillfest i august planlagt. 
 
5) Gæsteværelse: 
Udlejet 1 gang siden sidst. Møbler bliver flyttet rundt og ikke stilt tilbage ved endt leje. 
Påpeges evt. i pjecen! Lille lampe og elkedel købes - godkendt af Lene/kontor.  
Forespørgsler på tv/internet tages op til afstemning på det Ordinære Afdelingsmøde i 
september. Leje skal stige til 100 kroner.  
 
6) Idekatalog-aktiviteter:  
Jette kom med forskellige foreslag  til aktiviteter i afdelingen. Intet konkret aftalt endnu. 
 
7) Trappevask: 
Status ukendt. Til dato er trapperne blevet vasket en gang, på 3 forskellige datoer i midten af 
maj måned!! Hvordan ser konditionerne ud i aftalen med Vestergaard?? Tidligere aftale med 
andet firma var vask 2 gange om måneden!!  
 
8) Arbejdsweekend den 24.+25. maj: 
2 dage afsat til rengøring af stor legeplads, grillplads og slibning + maling af bord/bænkesæt. 
Nynne, Jette, Susanne og Jens deltog i arbejdet.  

http://st.tv/


Arbejdet blev vanskelig gjort af Jens, da han både kom for sent begge dage, afviste hjælp til at 
finde strøm kilder til slibemaskiner m.m. Alt i alt blev der spildt ca 2-3 timer på det. 
 
9) Eventuelt: 
Formand Jens informerede om Ordinært Afdelingsmøde i september.  
Jette blev spurgt om hun vil stille op igen og gav derved udtryk for at samarbejdet med Jens er 
svært. Begrundelsen er at han sjældent deler informationer med os andre udover til selve 
møderne, ikke vil delegere opgaver ud til os andre og ikke spørger om hjælp til forskellige 
opgaver. 
Dette har resulterede i at både Jette Krouel og Susanne Orth nedlagde deres 
bestyrelsesarbejde. 
Dermed endte vores møde i god ro og orden.  
 
Intet nyt møde planlagt.  
 
På bestyrelsens vegne  
Susanne Auguste Orth  
 


